
Protokół Komisji samorządu terytorialnego z dnia 22 listopada 
2004 roku 

 
 
 

 
W dniu 22 listopada 2004 roku odbyło się posiedzenie Komisji Samorządu 
Terytorialnego 
 
Proponowany przez Przewodniczącego Komisji Eugeniusza Cichonia  porządek 
obrad został przyjęty po zamianie punktu 2 i 3. 
 

1. Zapoznanie się z informacją o sposobach i zakresie wdrażania w 
województwie świętokrzyskim programu PHARE 2001, 2002, 2003, „ 
Spójność społeczna i gospodarcza”. 

. 
2. Zapoznanie się z informacją dotyczącą realizacji przez samorząd 

województwa zadań w ramach SPO-RZL. 
 
3. Zapoznanie się z informacją dotyczącą realizacji przez Zarząd 

Województwa zadań zleconych przez administracje rządową w okresie 1-
szego półrocza 2004 roku 

 
4. Sprawy różne. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji Eugeniusz Cichoń  otworzył obrady. 
 
Punkt 1  zreferowała Pani Dyrektor Ewa Kapel-Śniowska w oparciu o 
przedstawiony wcześniej Komisji materiał.  
Po wysłuchaniu Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
Pytania dotyczyły terminu zakończenia PHARE 2002. Radny Tarnowski zapytał 
czy beneficjenci są zadowoleni z wykorzystanych środków. W odpowiedzi Pani 
Kapel stwierdziła, iż w naszym województwie alokacja środków jest pełna,  i że 
to co było możliwe zostało wykorzystane.  
 
Punkt 2 zreferował Dyrektor Andrzej Lato. Również oparł się na 
przygotowanym materiale.  Po wysłuchaniu Przewodniczący Eugeniusz Cichoń  
zgłosił uwagę- jaka jest dynamika  spadku bezrobocia  oraz jaki wpływ ma 
zakończenie projektów PHARE na spadek bezrobocia i wzrost 
przedsiębiorczości w  stosunku do ilości otrzymanych na ten cel środków.  



Dyrektor Lato w odpowiedzi stwierdził , iż dyskusyjna jest kwestia ustalenia 
bazy, od której można liczyć efekty .  
 
W  punkcie tym  również referował dyrektor lat. W tym punkcie  Komisja 
wysłucha informacji o środkach finansowych jakim WUP dysponuje w walce z 
bezrobociem. W otwartej dyskusji radni  pytali o prace interwencyjne w 
gminach. 
 
Informacja została przyjęta i oceniona pozytywnie. 
 
W punkcie 3  Dyrektor Roman Dziedzic oraz Dyrektor Janusz Kubiakowski  
przedstawili  informację dotyczącą zadań zleconych przez administrację 
rządową w okresie 1-szego półrocza 2004 roku. Panowie bardzo merytorycznie 
odnieśli się do tematu, udzielając podczas dyskusji rzetelnych odpowiedzi. 
Radni interesowali się głównie specyfiką owych zadań. 
 
 
Po zapoznaniu się z informacją radni przyjęli informację do wiadomości. 
 
W punkcie 4 dotyczącym spraw różnych  radny Tadeusz Jóźwik podniósł 
kwestię lotniska w Masłowie. Przekazał radnym informację   o właścicielach 
nowo powstałej Spółki „Lotnisko” oraz o podziale zadań i kompetencji.   
Poinformował o wynikających z powstania lotniska w naszym województwie 
korzyściach  nie tylko finansowych, ale również prestiżowych.  
  
Komisja odniosła się do powyższego pozytywnie. 
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